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ПРОТОКОЛ 

от 

проведено съвместно заседание на ПК по Образование, култура и социални дейности 

(ОКСД) и ПК по Бюджет, финанси и данъчна политика (БФДП) 

 

Днес, 20.12.2024 г. (петък), от 13.00 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе 

съвместно заседание на ПК по ОКСД и ПК по БФДП, в състав: 

 

 ПК по БФДП присъства Отсъства забележка 

1. Иван Батов – председател    Заседава от т. 2 

2. Мариана Вълкова– зам.-председател     

3. Стоян Стоянов- член     

4. Александър Алексиев - член     

5. Христо Кюркчиев - член    Отсъства от т. 6 

6. Александър Горчев     

и 

 ПК по ОКСД присъства Отсъства забележка 

1. Александър Горчев – председател     

2. Хава Хамидова – зам.-председател     

3. Ангел Ангелов- член     

4. Минчо Минчев - член     

5. Мариана Вълкова - член     

 

В заседанието участваха: инж. Янко Йорданов – кмет на общината, Н. Асенова – зам.-

кмет, Др. Андреева – директор ОА, Б. Василева – ст. експерт МДТ и Д. Христова – гл. спец. 

Екология, Ан. Асенова – председател на ОбС, Бончо Богданов – управител на БКС, Димитър 

Каракашев - гражданин. 

От заседанието отсъства г-жа Хава Хамидова. 

Заседанието се откри и ръководи от д-р Александър Горчев – председател на ПК по 

ОКСД. 

Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения по 

него. 

 Предложения не постъпиха и председателят предложи прекратяване на разискванията 

по дневния ред. 

От залата отсъства Иван Батов. 

 Със 7 гл. „за” предложението се прие. 

 Председателят подложи на гласуване предложения дневен ред. 

 Със 7 гл. „за” се прие следния 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно приемане на Оперативна 

работна програма на ОбС – Велики Преслав за периода м. януари – м. юни 2025 г. 

2. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно изменение на 

приетата с Решение № 49 от 19.12.2023 г. от ОбС - Велики Преслав План - сметка за 2024 г. 

3. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно изменение и 

допълнение на Наредба № 3 за определяне размера на местните данъци на територията на 

Община Велики Преслав. 

4. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно изменение и 

допълнение на Наредба № 4 за определянето и администрирането на местните такси, цени на 

услуги и права на територията на община Велики Преслав. 

5. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно одобряване на План-

сметка за необходимите разходи за извършваните от общината услуги по реда на чл.62 от  

ЗМДТ за 2025 г. 
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6. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно избор на временно 

изпълняващ управител на „БКС“ ЕООД, гр. Велики Преслав до провеждане на конкурс и 

избор на управител. 

7. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно прекратяване на 

договори за безвъзмездно право на ползване на движими вещи с № Д-00-60 и № Д-00-61 от 

28.02.2022 година в полза на „БКС” ЕООД. 

8. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно безвъзмездно 

прехвърляне на активи от „БКС“ ЕООД гр. В. Преслав в собственост на Община В. Преслав. 

9. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно прехвърляне на ДМА 

от Община Велики Преслав на ОП „Чистота” гр. Велики Преслав. 

10. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно промяна на бюджет 

2024 г. 

11. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Отчет за 

изпълнението на поименния списък за капиталовите разходи през 2024 г. 

12. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно кандидатстване с 

проект по процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“ по П„РЧР“ 2021-2027 г. 

17. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Отчет за изпълнение 

на ГП за управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2024 г.  

18. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Отчет за 

изразходените средства за провеждане на традиционните културни прояви за 2024 г. 

 

По т. 1: приемане на Оперативна работна програма на ОбС – Велики Преслав за периода м. 

януари – м. юни 2025 г. 

Отношение по Плана за работата на ОбС и Графика на заседанията взе д-р Ал. Горчев. 

Изказване по докладната направиха и г-н Минчев и д-р Алексиев. 

 Разискванията бяха прекратени със 7 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ ПК по ОКСД прие докладната. 

 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие докладната. 

 

По т.2 относно изменение на приетата с Решение № 49 от 19.12.2023 г. от ОбС - Велики 

Преслав План - сметка за 2024 г. 

Вносителят представи докладната и уточни, че в проекта за решение не се касае за 

допълнителни средства, а единствено за вътрешни размествания. 

Изказване по докладната направиха М. Минчев и д-р Ал. Горчев.  

Поставени бяха и въпроси, на които въпроси кметът отговори. 

 Разискванията бяха прекратени с 8 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ ПК по ОКСД прие докладната. 

 С 6 гл. „за” ПК по БФДП прие докладната. 

 

По т.3: изменение и допълнение на Наредба № 3 за определяне размера на местните данъци 

на територията на Община Велики Преслав. 

Отношение по докладната взеха М. Минчев, М. Вълкова, д-р Ал. Горчев. 

Д-р Горчев постави въпроси по проекта за решение, а именно: по § 3 – как се отразява 

служебно промяната и колко имота има по този член; § 4 - колко на брой доброволни 

уведомления от граждани има; § 5 – имаме ли такива уведомления и от страна на ОбА, 

правен ли е оглед в различните квартали дали направени подобрения. 

На поставените въпроси кметът отговори. 

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“ и 1 гл. „въздържал се“. 

От залата отсъства Ст. Стоянов. 

 С 2 гл. „за“, 1 гл. „против“ и 1 гл. „въздържал се“ ПК по ОКСД не взе решение 

по  докладната. 

 С 5 гл. „за“ и 1 гл. „против“ ПК по БФДП прие докладната. 
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По т.4: изменение и допълнение на Наредба № 4 за определянето и администрирането на 

местните такси, цени на услуги и права на територията на община Велики Преслав. 

Отношение по докладната взеха Ив. Батов, М. Минчев и д-р Ал. Горчев. 

Въпроси постави Ан. Ангелов. 

Д-р Горчев изказа становище, че този преход на увеличение трябва да бъде плавен и услугата 

да се подобрява през годините. 

Г-н Батов изрази становище, което е и мотив да гласува с „въздържал се“ – „повишаването на 

ТБО трябва да е плавно и поетапно, за да не бъде шоково за гражданите.“ 

Становището на г-н Минчев е че данъчните ставки са страшно занижени. 

Г-н Ангелов постави въпрос по т.1.3 от решението – кои са имотите определени като 

„нежилищни имоти на физически и юридически лица“. 

На въпроса, г-жа Б. Василева отговори. 

 Разискванията бяха прекратени с 8 гл. „за“. 

 С 2 гл. „за“ и 2 гл. „въздържал се“ ПК по ОКСД не взе решение по  докладната. 

 С 4 гл. „за“ и 2 гл. „въздържал се“ ПК по БФДП прие докладната. 

 

По т.5: одобряване на План-сметка за необходимите разходи за извършваните от общината 

услуги по реда на чл.62 от  ЗМДТ за 2025 г. 

Отношение взеха Ан. Ангелов, Ив. Батов, д-р Ал. Горчев, които поставиха и въпроси, на 

които въпроси кметът отговори. 

 С 3 гл. „за“ и 1 гл. „въздържал се“ ПК по ОКСД прие докладната. 

 С 5 гл. „за“ и 1 гл. „въздържал се“ ПК по БФДП прие докладната. 

 

По т.6: относно избор на временно изпълняващ управител на „БКС“ ЕООД, гр. Велики 

Преслав до провеждане на конкурс и избор на управител. 

Становище по докладната изказаха М. Минчев и Ив. Батов. 

Въпрос към г-н Богданов постави д-р Горчев - наличен ли е финансов ресурс, с който новият 

управител да заработи. 

На въпроса г-н Богданов отговори. 

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 От залата отсъстват Христо Кюркчиев и Ангел Ангелов. 

 С 3 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 

 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 

 

По т.7: прекратяване на договори за безвъзмездно право на ползване на движими вещи с № 

Д-00-60 и № Д-00-61 от 28.02.2022 година в полза на „БКС” ЕООД. 

На заседанието на комисията присъства г-н Димитър Каракашев – кандидат за временен 

управител на БКС. 

Въпрос по докладната към г-н Димитър Каракашев постави г-н Ив. Батов – останалата 

техника ще обезпечи ли работата на БКС. 

На въпроса г-н Каракашев отговори. 

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 С 3 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 

 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 

 

По т.8: безвъзмездно прехвърляне на активи от „БКС“ ЕООД гр. В. Преслав в собственост на 

Община В. Преслав. 

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 С 3 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 

 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 
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По т.9: прехвърляне на ДМА от Община Велики Преслав на ОП „Чистота” гр. Велики 

Преслав. 

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 С 3 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 

 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 

 

По т.10: промяна на бюджет 2024 г. 

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 С 3 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 

 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 

 

По т.11: Отчет за изпълнението на поименния списък за капиталовите разходи през 2024 г. 

 Разискванията бяха прекратени със 7 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 

 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 

 

По т.12: кандидатстване с проект по процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“ по П„РЧР“ 

2021-2027 г. 

 Разискванията бяха прекратени със 7 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 

 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 

 

По т.17: Отчет за изпълнение на ГП за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост за 2024 г. 

Въпрос по отчета постави г-н Батов по отношение на концесията с яз. Дервиша. 

На въпроса инж. Йорданов отговори, че е прекратена.  

 Разискванията бяха прекратени със 7 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 

 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 

 

По т.18: Отчет за изразходените средства за провеждане на Културния календар за 2024 г. 

 Разискванията бяха прекратени със 7 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ ПК по ОКСД прие решението по докладната. 

 С 5 гл. „за” ПК по БФДП прие решението по докладната. 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 15,30 ч. 

 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 

 

 Ал. Горчев,  п 

 Председател на ПК по ОКСД 

  

 Ив. Батов, п 

 Председател на ПК по БФДП 

 

 Изготвил: Т. Янкова, Звено ОбС  

 


